



Referat af bestyrelsesmøde i DVWF

Deltagere:

Morten Froulund

Morten Vester

Peter Jacobsen

Katrine Andersen

(Rasmus Søndergaard - Udviklingskonsulent)

Afbud: Morten Larsen, Natascha Plesner, Anders Degn, Per Sejer Hansen

Tid: Tirsdag den 10. januar 2024 kl. 20:30 til 21:30 (Mødeform Teams)

Agenda:

1. Repræsentantskabsmøde
 - Dato, tid og sted
 - Dagsorden og udsendelse af invitation
2. Regnskab 2023 - status i henhold til plan
3. Input til formandens beretning
4. Forberedelse af fysisk møde
 - Endelig dagsorden
 - Hvad skal forberedes
5. General orientering

1. Valgt af referent

Katrine Andersen blev valgt til referent

2. Repræsentantskabsmøde v/ Morten Froulund

Dato: Der blev talt om d. 2. Marts, 3. Marts, 10. Marts og vi blev enige om at fastsætte d. 3. Marts.

Sted: Mødestedet blev drøftet, Rasmus forhører sig om det kan være i Assens, og det kan overvejes om der er andre muligheder.

Valg: Det blev drøftet hvem der er på valg og formelt er det alle fra vandski der er på valg. Til det fysiske møde skal vi drøfte, hvilke ændringer vi kan foretage, så vi kan stemme om at der skal være en ligelig fordeling i bestyrelsesmedlemmer i mellem vandski og wake board.



3. Formandens beretning v/Morten Froulund

Bestyrelsesmedlemmerne skal forberede indput til formandens beretning. Morten Froulund sender tidligere formandsberetninger ud til inspiraton.

4. Økonomi v/Morten Froulund

Det var desværre ikke muligt for Morten Larsen at deltage i mødet, så Morten Froulund og Morten Larsen drøfter i den mellemliggende periode det der skal forberedes.

5. Specifikke roller i bestyrelsen v/Morten Froulund

Vi skal til det fysiske bestyrelsesmøde tale om de specifikke roller i bestyrelsen.

- Næstformand
- Økonomiansvarlig
- Breddeansvarlig
- Eliteansvarlig
- Bestyrelsesmedlem

Hvad forventes der af disse roller, indhold, opgaver, ansvar mv.

6. Wakebord Mors v/Rasmus

7. Wakebord Mors lukker, forbundet har købt kablet tilbage, der kan komme indput til hvor det kan gøre gavn eller give spændende aktiviteter

8. Forberedelse til det fysiske møde v/Morten Froulund

Hver bestyrelsesmedlem skal forbedrede hvordan man kan bruge 100.000 kr. ekstra om året til hhv. Wake Board og Vandski. Hvis der kommer gode forslag, kan disse midler stilles til rådighed. Hvis der ikke er lighed imellem det eller forlagene ikke giver stor nok gavn, vil beløbet blive nedsat.

9. Orientering v/Morten Froulund og Rasmus Søndergaard

- Aalborg Vandskiklub får ny formand. Der er generalforsamling i februar og Sila Thiel stiller ikke op til genvalg.
- Der kører en mindre sag om ophavsrettigheder til fotos i mod DVWF. Det er forholdsvis begrænsede midler det omhandler. Forbundet har ind til videre ikke tilbudt at betale idet man ikke er enig i ophavsrettigheden.

10. Vandski DM

Vandski og Wake Board DM afholdes ikke fælles i 2024 og det skal derfor besluttes hvor og hvornår DM skal afholdes. Ønsker fra Vandski klubber om afholdelse af DM skal medtages til det fysiske møde.

Vallensbæk står ved tilbuddet om at afholde DM, hvis der ikke er nogen andre klubber der melder sig. Uge 29 kan være en mulighed i forhold til andre konkurrencer, uge 30 som er sædvanlig uge for DM giver ikke deltagere til u17 VM mulighed for at deltage i DM. V/Katrine